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(S) 
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KF § 35 Dnr KS 2018/227-041 

Allmänpolitisk debatt inför budgetarbetet 

Sammanfattning 

Inför kommande budgetarbete förs en allmänpolitisk debatt. 

Kommunstyrelsens ordförande inleder den allmänpolitiska debatten med ett 

anförande. Därefter följer gruppledarnas anföranden på fem minuter vardera. 

Talarordningen fastställs efter antalet mandat i Kommunfullmäktige. 

Alla ledamöter kan därefter begära ordet och har tre minuter talartid till varje 

inlägg. Replik har en minuts talartid. 

 

Bruten talarlista används, vilket innebär att det första inlägget går före andra 

inlägget. 

Beslutsunderlag 

Under överläggningen yttrar sig Peter Söderström (S), Kristina Bengtsson 

Nilsson (M), Mona Smedman (C), Ann Garin (SD), Mattias Forsberg (V), 

Alina Koltsova (MP), Gösta Frödin (L), Kenneth Johannesson (S), Pål 

Jonson (M), Robert Aronius (C), Henrik Samuelsson (M), Börje Wahlund 

(M), Lisa Levin (S), Jan Westergren (M), Nils-Gunnar Andersson (S), 

Barbara Hinsch (MP), Kristina Wallin Ohlsson (V), Peter Joensuu (M), 

Carin Bengtsson (V), Kersti Lundin (V), Henrik Axelsson (S), Linda 

Hjalmarsson Fjeldstad (S), Claes Pettersson (S), Hans Forssell (S), Lars-Ove 

Jansson (S), Curt Edenholm (L) 
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KF § 36 Dnr KS 2018/23-101 

Allmänhetens frågestund 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågan och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Erik Torstensson ställer en fråga till Aina Wåhlund (S) om kommunen kan 

erbjuda fri skolskjuts till de elever som har en farlig skolväg.  

 

Aina Wåhlund (S) svarar att alla barn som rör sig ute i trafiken har en 

potentiellt farlig skolväg och att kommunen inte kan erbjuda alla barn fri 

skolskjuts. Det finns ett skolskjutsreglemente som efterföljs, och det är 

ytterst föräldrarnas ansvar att se till att barnen kommer säkert till skolan.  
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KF § 37 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation angående systematiskt arbetsmiljöarbete, 
Börje Wahlund (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Börje Wahlund (M) har inkommit med en interpellation angående 

systematiskt arbetsmiljöarbete, ställd till kommunalrådet Peter Söderström 

(S). 

 

Börje Wahlund (M) frågar om Arvika kommuns systematiska 

arbetsmiljöarbete och han undrar vad kommunen gör för att åtgärda de bister 

som Arbetsmiljöverket påtalade vid sin inspektion i Arvika den 18 januari 

2018, samt när dessa ska vara åtgärdade. 

 

Peter Söderström (S) svarar att kommunen har rutiner för det systematiska 

arbetsmiljöarbetet och även för dess uppföljning. Han beskriver därefter vad 

som har gjorts. Bland annat har alla chefer och skyddsombud genomgått en 

3- dagars arbetsmiljöutbildning, det har tagits fram APT-kort som kan 

användas på arbetsplatsträffar för att belysa arbetsmiljöfrågor, en ny mall för 

dagordningen på arbetsplatsträffar har tagits fram för att ytterligare belysa 

hur viktigt det är med arbetsmiljöfrågorna, ett rapporteringsverktyg (Lisa) för 

rapportering samt uppföljning av tillbud och arbetsskador har upphandlats 

och implementerats, och slutligen har det upphandlats en arbetsmiljöguide 

för att förtydliga och underlätta för alla medarbetare i navigeringen på 

intranätet inom arbetsmiljö.  

Beslutsunderlag 

Börje Wahlunds (M) interpellation den 20 januari 2018 

Peter Söderströms (S) interpellationssvar den 16 februari 2018 

 

Under överläggningen yttrar sig Börje Wahlund (M), Peter Söderström (S) 
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KF § 38 Dnr KS 2018/24-101 

Enkla frågor 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågan och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer en enkel fråga till kommunalrådet 

Peter Söderström (S) om hur långt fram kommunen är i framtagandet av en 

träbyggarstrategi. 

 

Peter Söderström (S) svarar att arbetet pågår, men att han inte kan säga när 

den kommer att bli klar. Han tar med sig frågan och återkommer med 

ett tydligare svar på nästa Kommunfullmäktige i mars.  

Beslutsunderlag 

Kristina Bengtsson Nilssons (M) fråga den 26 februari 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 26 februari 2018 
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KF § 39 Dnr KS 2017/1441-400 

Miljööverenskommelser 2018-2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsens ordförande i uppdrag 

att underteckna en miljööverenskommelse mellan kommunen och 

Länsstyrelsen, efter att målet om andelen ekologisk mat och målet om 

minskade utsläpp av bensin och diesel, har reviderats.  

 Överenskommelsen ska innehålla de åtgärder som anges i 

”Miljööverenskommelse 2018-2020”. 

Sammanfattning 

Kommunerna i Värmland och Länsstyrelsen ska skriva 

miljööverenskommelser. Överenskommelserna ska innehålla åtgärder som 

kommunerna åtar sig att genomföra senast år 2020. Överenskommelserna 

undertecknas av respektive kommunalråd och landshövdingen vid en 

ceremoni i mars 2018. Syftet är att driva arbetet med miljömål och 

klimatanpassning framåt och samtidigt synliggöra kommunernas insatser. 

 

Länsstyrelsen och kommunerna har tillsammans valt ut fem fokusområden 

inom vilka åtgärder prioriteras: 

 

1: Hälsa och livsstil 

2: Hållbart brukande av skog- och odlingslandskap 

3: Hållbar samhällsplanering 

4: Minskad klimatpåverkan 

5: Hållbar vattenförvaltning 

 

Genom miljööverenskommelserna åtar sig Länsstyrelsen att: 

 

• samordna och leda initiativet Miljööverenskommelser. 

• bistå kommunerna i arbetet med att genomföra åtgärderna genom 

kompetensutveckling, samordning och erfarenhetsutbyten. 

• marknadsföra och lyfta fram kommunernas miljöarbete som goda exempel 

i olika sammanhang. 

• genomföra en årlig uppföljning av åtgärderna. 

 

Uppföljningen kommer att göras enligt 4-gradig skala: 

G = Genomförd helt eller i huvudsak genomfört eller pågår kontinuerligt 

H = Genomförd till hälften eller mer 

P = Påbörjad men ännu inte gjort hälften 

E = Ej påbörjad 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 9 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

 

KF § 39 forts. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 december 2017, § 177 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 januari 2018 

”Miljööverenskommelse 2018-2020” den 8 januari 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 23 januari 2018, § 12 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 februari 2018, § 23 

 

Under överläggningen yttrar sig Börje Wahlund (M), Barbara Hinsch (MP), 

Peter Söderström (S), Lisa Levin (S), Carin Bengtsson (V), Ann Garin SD) 

Yrkande 

Barbara Hinsch (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag, efter att 

målet om andelen ekologisk mat som köps in av kommunen och målet om 

minskade utsläpp av bensin och diesel, har reviderats. Detta eftersom dessa 

mål redan är uppnådda.  

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsens ordförande 

Bitr. kommundirektören 

Planeringschefen 

Miljöutvecklaren 
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KF § 40 Dnr KS 2017/571-530 

Region Värmland, dnr RV2016-22 - Framtida 
organisering och finansiering av kollektivtrafiken i 
Värmland 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

 

1) Godkänna att regionkommunen från den 1 januari 2019 blir ensam 

ansvarig för regional kollektivtrafik och regional kollektivtrafikmyndighet. 

 

2) Arvika kommun/Landstinget i Värmland begär tillsammans med 

landstinget och övriga kommuner i Värmlands län hos regeringen att den 

länsvisa skattesatsen för landstinget respektive kommunerna enligt 2 och 3 § 

§ förordningen (2004:881) om kommunalekonomisk utjämning, från den 1 

januari 2019 höjs med 0,48 procentenheter för regionkommunen och sänks 

med 0,48 procentenheter för kommunerna. 

 

3) Godkänna att föreslagen skatteväxling sker på 2016 års utfall. 

 

4) Godkänna en mellankommunal utjämning över fem år. 

 

5) Godkänna ny överenskommelse om ansvar för den regionala 

kollektivtrafiken i Värmlands län med bilagor. 

 

6) Godkänna att regionkommunen blir ensam ägare till Värmlandstrafik AB 

from 1 januari 2019 och därmed förvärvar aktierna i Värmlandstrafik AB. 

Sammanfattning 

Landstinget beslutade den 29 augusti 2017 om bildande av regionkommun 

från 1 januari 2019 genom en sammanslagning av Landstinget i Värmland 

och Region Värmland. Efter samråd och remissförfarande om 

kollektivtrafikens organisering och finansiering föreligger nu ett förslag för 

ställningstagande i Kommunfullmäktige. 

 

 Förslaget innebär att regionkommunen blir ensamt ansvarig för 

kollektivtrafiken i Värmland och tillika regional kollektivtrafikmyndighet, 

samt att skatteväxling genomförs med mellankommunal utjämning under 

fem år och att utjämningen upphör år sex. Regionkommunen förbinder sig att 

svara för finansering av myndigheten och den regionala kollektivtrafiken på 

den nivå som anges i Regionalt trafikförsörjningsprogram för Värmland 

2017-2021. 
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KF § 40 forts. 

 

För att förändringen ska kunna genomföras krävs att 

fullmäktigeförsamlingarna i samtliga kommuner fattar likalydande beslut i 

ärendet. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 januari 2018 

Missiv och utredningsmaterial den 21 december 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 5 februari 2018, § 16 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 februari 2018, § 24 

Beslutet skickas till 

Region Värmland 

Ekonomichefen 

Kommundirektören 

Bitr. kommundirektören 
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KF § 41 Dnr KS 2017/1284-009 

Motion remissförfarande inom Vård och omsorg 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen är besvarad i och med att det 

kommunala handikapprådet och pensionärsrådets funktion är att vara 

referensgrupp samt att rådens funktion som referensgrupp ska utvecklas. 

Sammanfattning 

Hans Forssell (S) föreslår i en motion om att Kommunstyrelsen ser över 

vilka möjligheter som finns att använda remisser, för att läsa av 

medborgarnas och föreningarnas inlägg i svåra frågor.  

Kommunfullmäktige har den 26 juni 2017, KF § 139, remitterat motionen till 

Kommunstyrelsen för beredning.  

 

Forssell skriver att det kommunala handikapprådet och pensionärsrådet 

träffar representanter för utskottet för Vård och omsorg varje kvartal. Vid 

dessa sammanträden sker ett informationsflöde och ett visst utbyte, men 

beslutsprocessen ligger helt utanför vad råden anser inom vissa områden. 

Ordförande går vidare med en del frågor, till exempel hinder för 

handikappade. Utifrån helheten når man inte fullt ut den demokratiska 

processen i råden.  

 

Rådens funktion är att vara referensgrupp till Kommunstyrelsen (KS). Det 

innebär inte att råden har beslutanderätt. Råden kan däremot bidra med sin 

kompetens inför att vissa förslag på utvecklingar och förändringar beslutas. 

Beslutsunderlag 

Hans Forssells (S) motion den 30 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § KF 228 

Vård och omsorgs tjänsteskrivelse den 4 januari 2018 

Utskottet vård och omsorgs protokoll den 18 januari 2018 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 februari 2018, § 25 

 

Under överläggningen yttrar sig Curt Edenholm (L), Lena Kandergård (S), 

Gösta Frödin (L), Hans Forssell (S), Peter Söderström (S), Sten Fransson (S)  

Yrkande 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Beslutet skickas till 

Verksamhetschefen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 13 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 42 Dnr KS 2017/1515-009 

Motion om sänkning av åldersgränsen på simhallens 
gym 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att den kommunala motionshallens 

åldersgräns på 16 år är satt utifrån de förutsättningar och rekommendationer 

som finns. Lokalens storlek och utrustning, att träningen sker utan 

instruktörer och riktar sig till motionärer varför en sänkning av åldersgränsen 

inte anses lämplig. 

 

Motionen avslås. 

Sammanfattning 

Carin Bengtsson (V) föreslår i en motion att Arvika kommun ska sänka 

åldersgränsen i den kommunala motionshallen i Simhallen från 16 år till 13 

år. På de kommunala motionshallar som är i anslutning till simhallar i 

Värmland har man 16 år som åldersgräns precis som i Arvika. I motionen 

framhålls att riskerna med felaktig styrketräning skulle kunna minimeras om 

eleverna som en del av skolämnet idrott och hälsa tidigt i årskurs 7 får en 

genomgång av träningsredskapen med instruktioner i motionshallen. 

Beslutsunderlag 

Carin Bengtsson (V) motion den 18 december 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 18 december 2017, § 251 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 januari 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 5 februari 2018, § 17 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 februari 2018, § 26 

 

Under överläggningen yttrar sig Carin Bengtsson (V) och Peter Söderström 

(S)  

Bedömning 

I sin motion framhåller Carin Bengtsson (V) att nya forskningsrön visar att 

det inte är skadligt att styrketräna i ung ålder. Det finns privata gym i Arvika 

som tillåter att barn från 13 år får styrketräna, men då helst med målsmans 

sällskap och Arvika träningscenter har 16 års gräns. Ett av de privata 

gymmen uttrycker att det inte fungerat problemfritt efter att de sänkte 

åldersgränsen då det uppstått oordning och grupperingar och man har fått 

stänga av några bland annat.  
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KF § 42 forts.  

 

Kultur och fritid har varit i kontakt med en legitimerad sjukgymnast, 

som tidigare var ansvarig för idrottsmedicinska mottagningen i Arvika, för 

att rådgöra i frågan. Han menar att det är viktigt med allsidig träning för 

optimal utveckling både fysiskt, psykiskt och intellektuellt och där är 

styrketräning en bra del bland andra. Han menar att det är mycket viktigt att 

stat och kommuner tar ett ansvar för att stödja skola och föreningsliv i arbete 

med att möjliggöra en allsidig träning för våra barn och ungdomar. Däremot 

framhåller han att simhallens motionshall inte är en lämplig arena för träning 

av denna målgrupp då lokalen inte är lämplig, inte har rätt utrustning för 

denna målgrupp och saknar instruktörer vilket är ett måste enligt honom för 

att kunna göra individanpassad träning för att undvika felaktig träning och 

skador.  

 

Motionshallen på simhallen i Arvika är redan idag väl utnyttjad av andra 

målgruppen motionärer och utrymme finns inte riktigt för en anpassning för 

målgruppen barn. 

Yrkande 

Carin Bengtsson (V) yrkar bifall till motionen. 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Propositionsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att fullmäktige bifaller 

Kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Carin Bengtsson (V) 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 15 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 43 Dnr KS 2017/724-008 

Medborgarförslag om att låta barn och unga som blivit 
uppskrivna i ålder under asylprocessen få bo kvar på 
sitt boende under handläggningstiden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarnas engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att kommunen tar sitt ansvar i 

integrationsarbetet. Att staten genom Migrationsverket har huvudansvaret 

innan asylsökande fått uppehållstillstånd, att Arvika kommun följer 

utvecklingen och tar ny ställning om statens direktiv eller om förutsättningar 

ändras. 

Sammanfattning 

Maj-Britt Jonsson och Ija Åkesdotter föreslår i sina medborgarförslag att 

Arvika kommun låter barn och ungdomar som blivit uppskrivna i ålder, eller 

som på grund av långa handläggningstider hunnit fylla 18 år under sin 

asylprocess, få bo kvar på sina boenden. Alternativt att kommunen under 

handläggningstiden anordnar ett annat lämpligt boende i Arvika för de unga. 

Beslutsunderlag 

Maj-Britt Jonssons medborgarförslag den 11 maj 2017 

Ija Åkesdotters medborgarförslag den 11 maj 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 29 maj 2017, § 113 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 20 december 2017 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 februari 2018, § 27 

 

Under överläggningen yttrar sig: Barbara Hinsch (MP), Aina Wåhlund (S), 

Ingela Jonsson (C)  

 

Ingela Jonsson påpekar att det ska stå asylsökande och inte nyanlända i 

beslutet.  

Bedömning 

Arvika kommun har under lång tid tagit ett stort ansvar vad gäller de 

flyktingar som anvisats till kommunen. Staten har ansvaret för personer som 

inte får permanent uppehållstillstånd och de ungdomar som skrivs upp i 

ålder. 

  

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 16 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 43 forts. 

 

Förslagsställarna föreslår att Arvika kommun utökar sitt åtagande och tar ett 

större ansvar för de ensamkommande barnen och ungdomarna som skrivs 

upp i ålder. Arvika kommun ser problemen när ungdomarna tvingas flytta 

från sina nya nätverk i kommunen. Möjligheten att gå kvar i skolan finns om 

ungdomen blir placerad på ett av Migrationsverkets boenden nära Arvika. 

Under överklagningstiden har ungdomarna fått behålla god man. Att 

ytterligare utöka det kommunala åtagandet har hittills inte setts som möjligt, 

då detta skulle kräva betydande omprioriteringar av resurser från andra 

kommunala verksamheter. Arvika kommun följer utvecklingen och tar ny 

ställning om statens direktiv eller förutsättningar ändras. 

Yrkande 

Barbara Hinsch (MP) yrkar att medborgarförslaget återremitteras. 

Propositionsordning 

Ordföranden frågar om fullmäktige anser att ärendet kan avgöras på 

sammanträdet eller återremitteras, och finner att fullmäktige anser att ärendet 

kan beslutas på sammanträdet.  

Beslutet skickas till 

Maj-Britt Jonsson 

Ija Åkesdotter 

Verksamhetschefen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 17 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 44 Dnr KS 2017/462-008 

Medborgarförslag om Arvika kommuns 
migrationspolitik  

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstatera att kommunen tar sitt ansvar i 

integrationsarbetet och följer gällande lagstiftning. Att staten genom 

Migrationsverket har huvudansvaret innan asylsökande fått 

uppehållstillstånd, att Arvika kommun följer utvecklingen och tar ny 

ställning om statens direktiv eller om förutsättningar ändras. 

Sammanfattning 

Tim Riordan föreslår i ett medborgarförslag ett antal åtgärder för hur Arvika 

kommun ska ta hand om ensamkommande barn och ungdomar för att lokala 

politiker i Arvika ska kunna kämpa ännu mer för en humanitär och rättvis 

behandling av de asylsökande i resten av landet. 

Beslutsunderlag 

Tim Riordans medborgarförslag den 22 mars 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2017, §74 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 20 december 2017 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 februari 2018, § 28 

Bedömning 

Förslagsställaren föreslår att Arvika kommun utökar sitt åtagande och tar ett 

större ansvar för de ensamkommande barnen och ungdomarna som skrivs 

upp i ålder. Arvika kommun ser problemen när ungdomarna tvingas flytta 

från sina nya nätverk i kommunen. Möjligheten att gå kvar i skolan finns om 

ungdomen blir placerad på ett av Migrationsverkets boenden nära Arvika. 

Under överklagningstiden har ungdomarna fått behålla god man. 

  

Arvika kommun tar ett stort ansvar vad gäller de flyktingar som anvisas till 

kommunen. Integrationsenhetens arbetsfält har breddats och sker i nära 

samverkan med skolan och Arbetsmarknadsenheten. Ett integrationscenter 

har öppnat under våren 2017. Integrationscenter fungerar som ett nav för den 

enskildes kontakter med myndigheter och där bl.a. Arbetsförmedlingen är 

med. En kommuncentral grupp kring bostadsförsörjning har bildats där 

integration finns med som en naturlig del. Planering för ungdomars 

fritidsaktiviteter sker vid HVB-hemmen. 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 18 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 44 forts. 

 

Staten har ansvaret för personer som inte får permanent uppehållstillstånd 

och de ungdomar som skrivs upp i ålder. Kommuner har rätt att öka sina 

engagemang, men för Arvikas del har det hittills inte setts som möjligt då 

detta skulle kräva betydande omprioriteringar av resurser från andra 

verksamheter. Arvika kommun följer utvecklingen och tar ny ställning om 

statens direktiv eller om förutsättningar ändras. 

Beslutet skickas till 

Verksamhetschefen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 19 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 45 Dnr KS 2017/1215-008 

Medborgarförslag om ett utegym vid Prästängens 
motionsspår 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att ingen möjlighet finns inom befintlig ram 

att finansiera ett utegym på Prästängen. Vid en eventuell framtida satsning på 

fler kommunala utegym bör frågan om placering beaktas. 

Sammanfattning 

Jörgen Björkström framför i sitt medborgarförslag, önskemål om ett utegym 

i närheten av Prästängens motionsspår. För några år sedan anlades ett utegym 

vid Styckåsens motionsspår. Bedömningen gjordes då att Styckåsen var 

lämpligt utifrån läget och de målgrupper som nyttjar spåret. I samband med 

denna satsning fanns tankar på att även satsa på ett utegym utanför 

centralorten. Kostnaden för utegym varierar beroende på storlek, materialval, 

val av plats eller platser, behov av belysning etc på mellan 300 000 - 600 000 

kr. Inom kommunledningsstabens driftsbudget finns inte utrymme att 

finansiera ett utegym i Prästängen. En eventuell framtida satsning på 

kommunala utegym bör beakta val av placering inom kommunen. 

Beslutsunderlag 

Jörgen Björkströms medborgarförslag den 15 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 221 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 december 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 5 februari 2018, § 18 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 februari 2018, § 29 

Bedömning 

Frågan om eventuellt fler utegym i kommunen är något som har diskuterats. 

I samband med satsningen på utegymmet i Styckåsen diskuterades 

förutsättningarna för ett utegym utanför centralorten. Kommunen ansvarar 

för fyra motionsspår Styckåsen, Prästängen, Ingestrand och Vik. Övriga 

motionsspår som finns i kommunen är numera inte i kommunal drift. Skicket 

på dessa motionsspår är mycket varierande och ett utegym visade sig inte 

vara det första behovet som uttrycktes i dialog med de föreningar som tagit 

över ansvar för ett motionsspår. De lyfte istället behovet av ny belysning, 

markunderhåll osv. Kostnaden för ett utegym varierar 300 000 - 600 000 kr 

beroende på exempelvis val av material, plats, storlek, belysning etc.  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 20 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 45 forts. 

 

Kommunledningsstaben ser inte att det finns utrymme att ta kostnaden inom 

ramen för driftsbudgeten. 

Beslutet skickas till 

Jörgen Björkström 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 21 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 46 Dnr KS 2018/222-009 

Motion om att lyfta frågan om skolorganisationen i 
Sulviksområdet till förnyad prövning, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Gösta Frödin (L) ocb Lisbeth Öjstrand (L) inkommer med en motion, där de 

yrkar att beslutet om att renovera skolan i Sulvik tas upp till förnyad 

prövning, så att ett eventuellt alternativt beslut kan fattas innan renoveringen 

av skolan påbörjas. 

Beslutsunderlag 

Gösta Frödin (L) och Lisbeth Öjstrands (L) motion den 11 februari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 22 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 47 Dnr KS 2018/218-008 

Medborgarförslag om boulebana, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Lars-Åke Wickman inkommer i egenskap av sin roll som sekreterare i PRO 

Arvika, med ett medborgarförslag om att anlägga boulebanor på Vik. 

Beslutsunderlag 

Lars-Åke Wickmans medborgarförslag den 12 februari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 23 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 48 Dnr KS 2018/198-008 

Medborgarförslag om busslinje till Graninge 
verksamhetsområde, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Leif Hammoud inkommer med ett medborgarförslag om att låta en busslinje 

gå förbi Graninge verksamhetsområde. 

Beslutsunderlag 

Leif Hammouds medborgarförslag den 1 februari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 24 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 49 Dnr KS 2017/1470-101 

Val av ny ledamot till Valberedningen efter Gert Raiml 
(V), Kersti Lundin (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Kersti Lundin (V) till ny ledamot i 

Valberedningen. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ledamot i Valberedningen efter Gert 

Raiml (V). 

 

Valberedningen förslår att Kersti Lundin (V) utses till ny ledamot i 

Valberedningen.  

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll den 18 december 2017 § 246 

Beslutet skickas till 

Kersti Lundin 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 25 (25) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-02-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 50 Dnr KS 2018/210-101 

Avsägelse av uppdrag som ledamot i Valnämnden, 
Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S), ny ledamot Eva 
Ryman (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Linda Hjalmarsson Fjeldstads avsägelse, 

samt beslutar att utse Eva Ryman (S) till ny ledamot i Valnämnden. 

Sammanfattning 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) avsäger sig uppdraget som ledamot i 

Valnämnden. 

 

Valberedningens föreslår att Eva Ryman (S) utses till ny ledamot i 

Valnämnden.  

Beslutsunderlag 

Linda Hjalmarsson Fjeldstads (S) avsägelse den 7 februari 2018 

Beslutet skickas till 

Eva Ryman 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad 

Personalfunktionen 

Kanslifunktionen 

IT-funktionen 

  

 

 
 


